

NOTULE VAN BOLAND ROLBAL ZOOM VERGADERING GEHOU OP DONDERDAG, 17 SEPTEMBER 2020 OM 17:30.

1. OPENING

Stoffel open die vergadering

2. TEENWOORDIG

Stoffel Lambrechts – President
Pierre Paul– Sekretaris
Tom Tromp - Tesourier
Engela Lambrechts - Wedstrydsekretaris
Leon Meyer – President Weskus
Charmaine Mostert – President Winelands

2.1 VERSKONINGS

Henry Fourie – Vise-president

3. BYKOMENDE ITEMS

Geen

4. GOEDKEURING VAN NOTULE

- 4.1** Die Notule van die Bestuursvergadering van 10 September 2020 word goedgekeur,
- 4.2** Die Notule van Spesiale Algemene Vergadering van 10 Desember word goedgekeur.

5. SAKE VOORTSPRUITEND UIT NOTULE VAN 10 OKTOBE 2020.

5.1 Boland AJV

Wysigings aan die Boland Grondwet is aangebring en afgehandel.

5.2 Opgradering van Databasis

Dit is noodsaaklik dat die klub administrateur van elke klub die databasis van daardie klub sal opgradeer om sodoende die huidige stand van die klub se Bestuur te reflekteer. Dit word weer eens beklemtoon dat deelnemers aan die klub se Sakeliga, asook corporate members op die databasis aangebring moet word.

Presidente: sub-distrikte

6. FINANSIES

6.1 Word onder 7.4 bespreek

7. ALGEMEEN

7.1 Transformasie in Rolbal

Stoffel

Almal moet bewus gemaak word oor transformasie in rolbal. Daar is baie “Scope” om te groei en veral by Kleiner Klubs. By Besigheisliga’s veral, is daar baie potensiaal. Ons moet hierdie gebruik om nuwe lede te kry om aansoeke te voltooi en hulle dan tuis laat voel in die Klubs. Daar is van die mense wat nie gemaklik voel nie en dan nie weer opdaag nie. Klubs moet ingelig word oor die moontlikhede van groei en hoe om die proses te benader. Daar is riglyne en goeie materiaal wat gebruik kan word. Sub-Distrik Presidente moet poog om Klub vergaderings by te woon om die proses te verduidelik. Stoffel is ook bereid om behulpsaam te wees. Sub-Distrikte en Klubs moet poog om die regte mense in die regte poste te kry, mense wat belangstel. Insentiewe kan inbring word. Ons sal transformasie moet bestuur om dit suksesvol deur te voer.

7.2 Scorecard van Heather Boucher**Stoffel**

Dit is noodsaaklik dat elke klub die databasis van daardie klub sal opgradeer om sodoende die huidige stand van die klub se lede op datum te kry. Sub-distrikte word versoek om toe te sien dat hulle klubs die data voltooi. Engela is ook nou bygevoeg as Administrateur. Staande Kommittees moet ook hulle data op datum kry. Klubs moet toesien dat alle lede sowel as werknemers op databasis aangebring word. Afrigters en Tegniese beamptes wat beperkings op hulle aantal ure en jare ondervinding het moet na gekyk word en kursusse aangebied word. Daar waar lede onaktiewe status bereik het moet ons BSA versoek om 'n jaar langer tydperk te gee agv die invloed van Covid-19 op die 2020 boekjaar. Skrywe moet aan BSA gerig word – **Pierre**

7.3 Goedkeuring van ID spanne**Stoffel**

Die spanne wat voorgelê is, is bespreek en goedgekeur.

As gevolg van die beperkings op Covid-19 word versoek dat nuwe spelers moet poog om klere en sakke te leen aangesien daar 'n probleem met bestellings kan wees. Stoffel sal so skrywe aan spanbestuurders stuur om spanlede in te lig. Spanne kan aan alle Klubs gestuur word.

7.4 Finasieële verslag soos versprei Okt 2020**Tom**

Tom bespreek die finansies en is die stand van sake positief. Debiteure is baie skoon en lyk beter agv samewerking van die Klubs.

Daar is nog Klubs wat nog nie hulle All Cape gelde asook hulle Boland kompetisie prys gelde opgeeis het nie. Tom sal lys van krediteure ook byvoeg by November of Desember state.

7.5 Versoek om verdere R100 000.00 te belê**Tom**

Tom verduidelik die huidige saldo in die Boland rekening en versoek dat R100 000.00 herbelê word by Precient. Daar is tans voldoende fonsse oor in die lopende rekening om verdere verpligtinge na te kom. Versoek word deur die vergadering goedgekeur.

7.6 Finasieële verpligtinge tov ID reiskostes, verblyf ens**Tom**

Die punt word breedvoerig bespreek, veral met die klem op besprekings en kansellasies. Daar word versoek dat daar met die verskillende instansies waar besprekings gemaak word, onderhandel moet word. Onderhandelings moet gaan oor die betalings, deposito's, terugbetalings en kansellasie kostes. Wanneer daar met die mense in gesprek getree word moet die implikasies van deposito's en kansellasies in ag geneem word. Daar is reeds spanne wat besprekings gedoen het en die nodige onderhandelings gedoen het. Probleme kan veral met vliegkaartjies ondervind word. Tom en Stefan sal die spanne se reelings bespreek.

7.7 Rede vir Mark se bedanking en keuring tot BSA Meesters**Tom**

Tom bespreek die punt en voel dat daar ondersoek gedoen moet word oor die hantering van die keurproses deur BSA. Stoffel verduidelik die proses wat Boland gevolg het en dat BSA toe ander uitnodiging gestuur het. Die vergadering besluit dat daar 'n skrywe and BSA gestuur word sodat hulle die proses aan ons kan verduidelik.

7.8 M and M, Henry – kan twee posisies hanteer word?**Tom**

Henry is verkies tot Vice-President van Boland en hanteer ook die M&M portefeulje. Is dit volhoubaar? Stoffel gee terugvoer dat hy en Henry die saak bespreek het en voel hy dat alles in orde is en hanteer kan word. Ons laat die punt ontstaan totdat Henry weer op sy pos is.

7.9 Finasieële ondersteuning - Clanwilliam**Tom**

Daar word verwys na die skrywe vanaf Clanwilliam Rolbal rakende finasieële hulp. Daar word besluit dat hulle BSA affiliasies moet betaal en dat Boland affiliasie se betaal datum aangeskuif word tot einde April 2020. Daar word ook genoem dat daar met die Plaas bestuurder op Augsburg

Landbou skool gesels is oor grond vir die bane, en dat hulle ingestem het om die grond te verskaf. Clanwilliam sal met skool verder onderhandel. Leon sal saak met Clanwilliam Rolbal hanteer.

7.10 Opvolg Beplanning rakende Boland Bestuur

Tom

Tom noem dat daar genoem is dat Stoffel en Engela die tuig gaan neerlê na afloop van die 2020/2021 jaar. Ons moet nou al opvolgers identifiseer wat kennis het van strukture en prosedures. Jonger mense, mense met leierskaps eienskappe moet identifiseer word. Begin op Klub vlak. Dink ook aan transformasie.

7.11 Opvolg en Aksies rakende Zoom vergadering met BSA – Lede

Tom

Punt word bespreek en bespreking onder punt 7.1 sal hier ook van toepassing wees.

7.12 Interne beheer – twee handtekeninge met banksake

Tom

Tom sal E-pos stuur met verduideliking en moontlike oplossing

7.13 Honoraria – Belasting Implikasies

Tom

Tom sal E-pos stuur met verduideliking en moontlike oplossing

7.14 Tegnieke Beamptes - Vlak 1 kursus - Boland

Charmaine

Charmaine bespreek die behoeftes en word versoek om saak met Almarie du Toit en Pieter Linde op te neem.

7.15 BSA Afrigters vlak 2 Kursus Suide: 7-11 November 2021

Charmaine

Saak word bespreek en moet as punt op agenda gehou word.

Daar word gevoel dat keurders ook afrigters kursus moet ondergaan.

7.16 Datum en Plek vir Opknappings kursus tov Afrigters

Charmaine

Charmaine word versoek om data basis deur te werk en om name te kry wat kursus moet voltooi.

7.17 Inter Distrik kompetisies

Leon

Punt bespreek onder 7.6

7.18 WCPB

Leon

Item word bespreek en kommernis oor die bestuur en grondwet handel.

Stoffel noem dat hy reeds 13 November 2020 skrywe aan WP en Eden gestuur het en nog nie terugvoering ontvang het nie. Daar word ook bespreek dat daar een grondwet van toepassing moet wees. Daar is 'n voorstel dat die drie Presidente en een persoon van elk van die ses streke die Komitee moet wees. Stoffel sal met die betrokkenes gesels en dan terugvoer gee. Die volgende Envar Buys toernooi vir juniors moet in Weskus aangebied word en moet Leon weet hoeveel spanne betrokke gaan wees.

Om die punt verder af te handel moet ons tyd gee vir Henry om te herstel.

8.VOLGENDE VERGADERING

Sal verwittig word.

PRESIDENT

SEKRETARIS

DATUM: _____